
Dobrý den,  
dnes jsem byl propuštěn z ORL oddělení po operaci štítné žlázy a musím pochválit veškerý 
personál, se kterým jsem se setkal. Celá 4denní hospitalizace byla svým způsobem 
příjemným zážitkem a skoro jsem si ani nepřipadal jako v nemocnici. Kromě pánů doktorů 
Lukáše a Kuderjavého, kteří mě operovali a pečovali o mě v pooperačním období, bych rád 
jmenovitě pochválil vždy milou a příjemnou sestru Alenu Neagovou, na jejíž úsměv jsem se 
těšil každý den, a skvělého sanitáře Miroslava Ďurku. V neposlední řadě míří pochvala i do 
nemocniční kuchyně, jídlo bylo vždy výborné.  
 
Děkuji, Tomáš Frömmel  
 


